
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 22.1.2008 
 
Přítomni: Ing. Richter, Doc. Janoš, Mgr. Bogan, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková, Ing. 
Vosátka, Ing. Dolanský,  Ing. Brůna,  
Omluveni: Ing. Neruda (prac. cesta) 
 
Informace z kolegia rektorky - seminář Hodnocení kvality VŠ proběhne 23. – 24. 1. 2008 v 
aule Hoření, zaměstnanci UJEP mají vstup volný. 
 
Kontrola z minulých zápisů: 
KD 8.1.2008 

- na MŽP mají zájem o naše studenty (na praxi i pozdější zaměstnání) – doplněno 
o zájem zadávání témat DP a BP - viz web FŽP.  

- Vědecká rada FŽP bude zasedat 6.2.2008. Podklady pro jednání jsou postupně 
rozesílány a členové VR byli požádáni o zaslání připomínek předem. 

 
Bod č. 1: Výroční zpráva a Dlouhodobý záměr 
Podklady pro Aktualizaci Dlouhodobého záměru fakulty musí být na děkanát dodány již 
25.1.2008 tak, aby bylo možné konečné znění rozeslat členům vědecké rady. 
K výroční zprávě proběhne schůzka 29.1. ve 14h. Jednotlivé části za svou působnost zašlou 
proděkani předem Ing. Brůnovi. 
Pro: vedení fakulty 
Termín: 25.1. (DZ), 31.1.2008 (VZ) 
 
Nové: 
Bod č. 1: Podpůrné materiály pro KS 
Dne 29.1. od 8 hodin v kanceláři děkana proběhne schůzka o možném rozšíření e-
learningových kurzů se zástupci soukromé firmy (Černý, Balcarová).  
Pro: děkan, proděkan pro studium, Ing. Dolanský 
 
Bod č. 2: Volitelné předměty 
Prof. Vráblíková uvedla problematické naplnění volitených předmětů katedry přírodních věd 

- Entomologie – 2 studenti 
- Globální změny klimatu – 8 studentů 
- Ochrana vod – 1 student 
- Terénní kurz z geologie – 8 studentů 
- Revitalizace krajiny v marg. obl. – 9 studentů 

Řešením bude zrušení 1TEGE a přesunutí studentů na ostatní kurzy. Dále budou zmíněné 
kurzy nabídnuty ostatním studentům dalších fakult UJEP (zajistí Mgr. Bogan). Některé 
předměty, pokud to bude umožňovat náplň kurzu, budou vyučovány blokově. Pro následující 
ak. rok bude omezena nabídka některých volitelných předmětů. 
 
 
Různé: 

- na ČVUT, Fakultě strojní proběhne v termínu 19.-20.2.2008 Konference energetika a 
biomasa - je vhodná účast zástupců KTEV a KPV. 

- 14.-16.4.2008 je pořádáno Odpadové fórum v Milovech (http://www.aprochem.cz/ ) - 
je vhodná účast zástupců KTEV s odborným příspěvkem do programu. 



- proběhlo hodnocení smluv o zahraniční spolupráci s univerzitami (Versailles, 
Dresden, Salford, Turku, Zvolen). S TU Zvolen je domluvena účast 4 pracovníků na 
FŽP během roku 2008. 

- připomínky ke Strategii výzkumu a vývoje FŽP byly zapracovány. 
- 4.2. proběhne v Žitavě další schůzka k projektu Ahoj kamaráde. 
- ing. Vosátka vznesl dotaz na existenci kritérií pro externí vedoucí DP/BP. Vyjádření 

kolegia: rozhodnutí je na vedoucím katedry a děkanovi fakulty. Vhodné je doložit 
způsobilost k vedení práce např. odborným životopisem. 

- Mgr. Bártlová onemocněla a je tím ohrožena výuka Filosofie v Mostě. 
- blíží se termíny pro vyhlášení grantových soutěží FRVŠ, GAČR, GAAV. 
- do výpočtu institucionálních prostředků na specifický výzkum jsou nově započteny i 

spoluřešitelé. 
- tajemník fakulty upozornil na nevyúčtované zálohové platby jednotlivých kateder. 

Doklad nebo čestné prohlášení musí být urychleně doručeno na ek. oddělení REK. 
 
 
Další kolegium děkana bude 5.2.2008 od 14 hodin. 
 


